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Ukraińcy  są  różni.  W  chwili  obecnej  skłonni  jesteśmy  do
nadmiernych generalizacji, które stają się dla nas wygodne. My
jednak prowadzimy ten kanał właśnie po to, by kwestionować. W
każdą  stronę.  Z  żyjącym  w  Polsce  Ukraińcem  Wołodymyrem
Olejnikiem rozmawia Krystian Jachacy.
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